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Dagsorden for Skolebestyrelsesmøde 
 

 
1. Godkendelse af sidste referat og underskrifter (5 min.) 

Referat af 16/6 blev godkendt og underskrevet. 
 

2. Meddelelser fra: (10 min.) 
a) Formand: 
b) Skoleledelse: SFO´en er flyttet over på Mælkevejen. Der mangler endnu at blive sat lidt 
garderober op. Pædagogerne er meget glade for den nye placering. På fase 2 er 
årgangene nu blandet i bygningerne Mælkevejen og Universet. I løbet af september måned 
skal nogle elever fra 5.-8. årgang uddannes til legepatrulje. Fase 1 er udvidet med 4. årgang. 
Og alle årgange er placeret i Stjerneskuddet. Rikke (lærer) som blev ansat før ferien, sagde 
op igen dagen op til sommerferien. Den 30/8 er der ansættelsessamtaler til en lærerstilling og 
til jobbet som mellemformskoordinator. Mads og Anja melder tilbage om de deltager i 
ansættelsessamtalerne. Den 27/9 fra 17-19 er der kursus for nye bestyrelsesmedlemmer. 
Jørgen tilmeldes. Siri melder tilbage om hun vil deltage.  
c) Medarbejderrepræsentanter: 
d) Elevrådsrepræsentanter:  
e) Forældrerepræsentanter: Hvorfor lukkes Stjerneskuddet før kl. 17. Da SFO´en er flyttet er der 
ofte ikke nogen i bygningen efter 15.40. Derfor lukkes den kl. 16.00. Dette meldes ud til 
forældrene. Ønske fra eleverne om microbølgeovn og el keddel til fase 2. Det ser ledelsen på. 

 
 

3. Konstituering af den nye bestyrelse 
Formand: Mads Nygaard 
Næstformand: Larisa Kovac 
Lokalrådet:  

 
4. Skolebestyrelsens deltagelse på forældremøder 
Huskeliste, med stikord til hvad man kan fortælle om til forældremøderne, blev ajourført. Sendes 
efterfølgende til hele bestyrelsen. 
 
 
 

 
Mødet finder sted: på personalestuen på mælkevejen kl. 17.00 – 20.00  
 
Inviterede: Anja Sederstrøm Jørgensen, Camilla Nielsen, Jørgen Øhlenschlager , Larisa 
Kovac, Mads Nygaard, Claus Jensen, Siri Ambus og Irene Christoffersen  
 
Elevrepræsentanter:  
 
Byrådsrepræsentant: Lars Jensen  

 
Ledelsen: Anders Høiberg og Bjarne Hermansen 
 
Ikke til stede:  
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5. Økonomi (bilag på mødet) 
Der blev orienteret om mulige konsekvenser for skolernes økonomi ved etablering af 
overbygningsskole på Lindvigsvej.   
Vi forventer at gå ud af 2022 med 1 mio. i underskud. De segregerede elever koster i 2022 skolen 8 
mio. kr. Det er svært at få øje på de gode løsninger til at forbedre skoles økonomi. Ledelsen har 
løbende opfølgningsmøder med forvaltningen om skolens økonomi. 
 
6. Tilretning af årshjul (Bilag) 
Datoerne til fællesmøderne den 11/10 og 24/11 med bestyrelsen i børnehaven og bestyrelserne på 
Nim- og Lundskolen er oplæg, som skal drøftes med de andre bestyrelser. 
 
 
7. Skolebestyrelsens forældremøde med fokus på digitale medier. 
     a) Der skal nedsættes et udvalg. 
Der er et oplæg om sociale medier fra SSP til 3. årgangs elever og forældre, som vi normalt bruger 
på skolen. 
Der nedsættes et udvalg med Mads, Claus og Camilla, som laver et oplæg til et fællesarrangement for 
forældrerødder eller for alle forældre om sociale medier.    

 
 

8. Evt. (5 min.) 
 
Vi er af forvaltningen blevet bedt om at sætte arbejdet med kontaktbog på Aula i bero. 
 
Punkter til næste møde: 

  -Det skal afklares, hvem der deltager fra bestyrelsen til fællesmøderne den 11/10 og 24/11. 
  -På fællesmødet med børnehaven skal Markedsdagen drøftes.  
  -Opfølgning på madordningen fra Hansted forsamlingshus. 
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______________________________          ________________________________________ 
Mads Nygaard, forældrevalgt   Jørgen Øhlenschlager, forældrevagt 
Formand    
 
 
______________________________          ________________________________________ 
Camilla Nielsen, forældrevalgt Larisa Kovac, forældrevalgt 
 
 
 
_______________________________ _________________________________________ 
Anja Sederstrøm Jørgensen,   Siri Lyster Ambus, forældrevalgt 
Forældrevalgt 
 
 
 
_________________________   
Claus Jensen, forældrevalgt 
 
  
 
___________________________________   

     Irene Christoffersen, med.arb.rep 
 
 


